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Prima!

Van:EEIBEJEM @minvws.nl>
Verzonden: woensdag 10 maart 2021 11:12

a (EAL ) JEEE@minvws.nl>
2) <BR @ minvws.nl>

A mm——trRE: concept kabinetsreactie FAST en AP

5120}

Ter info: ik sprak vanmorgen met EE -f in kader speerpunt pandemic preparedness/infectieziekten behandeling

het budget[IEEEvoor stimulering van COVID19 behandeling in FAST kan. Heb de concept kabinetsreactie met haar gedeeld
en aangegeven op welke plekken dit m.i. zou kunnen worden

teogevocgd. [CERReeat
nu eea verder bekijken in de concept

kabinetsreactie. Ze gaf ook aan dat ze jou even een emailtje zou sturen om je daarvan op de hoogte te brengen.

Daarnaast hebben we ook afgesproken dit te bespreken metEEBS We mikken op een gesprek a.s. vrijdag.

Groeten, | ERE
ver: BE 1. (BED)

Verzonden: vrijdag 5

7
20212322

) SESE @minvws.nl>
minvws.nl>

rom FW: concept kabinetsreactie FAST en AP

Urgentie: Hoog

Nog twee additionele punten tav FAST. 1 is een overweging als input voor gesprek met min Van Ark en 2 een vraag:

1. Begreep dat je ma ochtend met de MMZS overleg hebt over FAST. Vanuit PDC19 is vorige week met mij contact gezocht

om te horen over FAST (wat is het, en wanneer is het er). Dit kwam uit het team innovatieve behandelingen COVI19. lk

begreep dat de Min VWS een bedrag heeft gealloceerd om bedrijven financieel te steunen voor verdere ontwikkeling van

COVID19 behandelingen. Ben je wellicht mee bekend? Vanuit PDC19 is met RVO gesproken of die middelen (ken exacte

bedrag niet, aantal miljoen iig) met RVO instrumenten kunnen worden weggezet. Daar kreeg men te horen dat de

bestaande RVO instrumenten hier niet de meest geschikte voor zijn (voornamelijk kredieten en die zouden niet passen bij

de voorwaarden die men met de financieringen mee wil geven
—

en begreep dat MVWS eerder dacht aan subsidie dan

krediet). Dit idee van doorontwikkeling behandeling zou in een pandemic preparedness speerpunt passen. FAST zou

kunnen bijdragen om die middelen weg te zetten. lk praat erover door maandagmiddag, dan sluit ook

aan.

» Wellicht ook goed te noemen in het gesprek met de Minister, dat een opstart van FAST ook dit soort initiatieven verder

kan ondersteunen, waarvoor dus al kennelijk geld gecommitteerd is (en dat FAST dus niet alleen wordt opgericht voor

een impuls van veel nieuw geld).
2. Vanmiddag gesproken met ERED EE BES ook over interdep afstemming. Ze adviseerde me jou te vragen of je [REQ
IEE an OCW ook een headsup kan geven over het meelezen komende week op de kabinetsreactie. Wil je dat doen?

Zelf heb i [EEeen email gestuurd. Tav FIN heeft | EEgesproken met FIN hierover.

Groeten, | EXER
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